
Bestyrelsesmøde d.27-4-2023 KL. 18.00 

 

Deltagere: Anne Sørensen, Jan ’Bubsi’ Nielsen, Niels Hejslet og Allan Pertti Frandsen 

(referent)  

Afbud: Fie, Helle og Kurt 

Sted: Klubhuset 

Dagsorden: 

Pkt. 1. Opfølgning på referater, siden sidst, sociale medier, kommunikationsplan, årsplan. 

          Herunder besøg af Foreningskonsulent Mikkel Hviid  

 

Pkt. 2.Økonomi 

Pkt. 3.Div udvalg 

EGIF 

Fundraise 

Presse 

Klubhus 

Oldboys 

Senior 

Ungdom 

Pkt. 4.Indkommen post. 

Pkt. 5.Kommende arrangementer. 

Besøg af Groningen. 

Besøg af Hamborg. 

Pkt. 6. Eventuelt, herunder næste møde 

  

Pkt. 1. Opfølgning på referater, siden sidst, sociale medier, samt årsplan. 

• Referat fra generalforsamling underskrevet, arkiveret og lagt på hjemmeside. 

• Referat fra marts godkendt pr. 2/4 af alle og arkiveret. 

• Kurt været i dialog om Klimaskærmansøgning. Vi har pt. ikke noget at ansøge om, 
da klubhuset er så nyt. Der vil blive afholdt møde snarest med henblik på ny 
vedligeholdsplan. Kurt indkaldes. 

• Besøg af kommunens foreningskonsulent Mikkel Hviid. God dialog med gensidigt 
positivt indtryk. 



• Hjertestarter i dag doneret af DAVIDSEN, leveret af Niels Mikkelsen. Bubsi 
undersøger, hvad en abonnementsordning koster. 

• DRU-rekrutteringsworkshop søndag 16/4. Bubsi og Pertti deltog. Pertti rundsender 
referat + opfølgning fra DRU. 

• DanmarkC TV ønsker at lave portrætudsendelse af vores U16-mestre. Optagelser i 
løbet af sæsonen og udsendelse i efteråret, når DM er afgjort. Snarligt formøde 
med journalisten med deltagelse af Morten, Holm, Bubsi og Pertti. 

• Arbejdsgruppe Fodbold og Rugby dannet i marts: Pertti deltog fra os. Fælles 
ansøgning om fast belægning på P-pladsen sendt til Direktøren for Vækst, Teknik 
og Klima i kommunen. Svar afventes. 

 

Årsplan: Indendørs træningstider nov. 23 – feb. 24: 1 time onsdag til senior+oldboys og 1 

time torsdag til børn+unge. 

Kommunikationsplan: Intet ændret i forhold til seneste bestyrelsesmøde. 

 

Pkt. 2 Økonomi 

Regnskabet fremviser et beskedent overskud efter årets første fire måneder på godt 1.000 

kr. 

De senioransvarlige bedes rykke de godt 10 spillere, der ikke har betalt kontingent. Niels 

mailer oversigt til Helle og Fie. 

 

Pkt. 3 Div. udvalg 

 

EGIF 

• Møde d.19/4, Kurt deltog. Dilettant forventes at give overskud på ca. 80.000 kr. 

• Rene, formand for svømning, indstilles til Fredericia Idrætsråd. 

• Kurt Hansens opgaver søges fortsat overdraget, lige nu foreningsbladet SPORT. 

 

Fundraise 

• En erhvervsklub forsøges etableret af Henrik Jessen, Paul Erik og Bubsi. 

• Koncertvagter kører, som det skal. 

 

Presse 

• DanmarkC TV og TV Syd bragte begge indslag fra træningsdagen 18. marts. 

• Især DanmarkC TV er opsøgende og giver os god PR, som vi deler på SoMe. 

• To pressemeddelelser udsendt tidligere i april og bragt i de lokale medier.  



• SPORT kører fortsat fint, hvor Paul Erik styrer tidsplanen. 

 

Klubhus  

• Udvalget har holdt første møde og fordelt opgaverne. 

Oldboys 

• Årets første træf 15/4-23: Rekordstor deltagelse, inkl. godt 10 seniorspillere. 

• Tilskud og donation fra logen kan stadig søges. 

Senior 

• Sejr over RC Odense i sæsondebut på hjemmebane. Solid opbakning fra 

medlemmer og supporters. 

• Trak Århus RK på udebane i pokalsemifinalen. Lørdag den 27. maj. 

Ungdom 

• Årets første B&U Stævne. I Odense: U8 vandt og fik medaljer. U12-hold fik super 

opbakning og vandt flere kampe. U16 tabte 2 og vandt 1. Super intern opbakning, 

samt fra forældre og supporters. 

 

Pkt. 4. Indkommen post. 

• D.12/3 – DRU, invitationer til div. workshop, sendt videre til bestyrelsen. 

• D.13/3 – DRU, datoer for udviklingsaktiviteter. Bestyrelsen modtog direkte. 

• D.24/3 – DRU, invitation til sommerlejr, sendt videre til Bubsi. 

• D.30/3 – EGIF, ”Sport” lagt på SoMe 

• D.12/4 – DRU, lodtrækning til pokalturnering, videresendt til senior udvalg. 

• D.13/4 – DRU, info om antidoping, sendt videre til seniorudvalg. 

• D.13/4 – DRU, invitation til DM 7’s, sendt til seniorudvalg. 

• D. 21/4 – Idrætskonsulent Lars Bønserud. Foreningsidrætsdag for unge ons. 30/8 

kl. 16 – 18. Vi deltager. Bubsi koordinerer. 

• D. 24/4 – Fredericia Eliteidræt udsendte nyhedsbrev. 

 

Pkt. 5. Kommende arrangementer. 

Groningen besøger os i Pinsen med deres U14 og U16-hold. Ankomst lørdag 27. april kl. 

16. Åben hus dag om søndagen. Med besøg fra andre klubber i DK. Bubsi koordinerer, 

 

Hamborgs besøg 10 – 11/6: 

 

To TEAMS-møder afholdt i februar og april. Endnu et afholdes i maj. Status er: 

• 10 Kvinder, sikkert flere. 



• 12 Oldboys 

• 4 Supporters 

• Samt deres 1. og 2. hold 
 

Beslutning taget i februar: 

• Anne (forældre) 

• Fie og Helle (kvinder) 

• Bubsi (parkeing) 

• Ole (Oldboys) 

 

40-års jubilæumsstævne: Lørdag 31/8-2024: Det nedsatte udvalg er anført af Ole Bang. 

Pkt. 6. Eventuelt, herunder næste møde. 

Næste møde: Torsdag den 25/5. I klubhuset fra kl. 18. Kurt skaffer mad. 


